
Vooraf heeft de ChristenUnie hierbij geen vragen of opmerkingen.

Vragen CDA 

-ondanks de forse extra kosten voor de corona maatregelen zoals het testen en uitvoeren van bron 
en contactonderzoek van 17 miljoen heeft het Rijk toch behoorlijk bijgedragen, waarom dan niet de 
begroting van 2021 voor een bedrag van 1,5 miljoen verlagen in verband met deze incidentele 
voordelen?

Antwoord: De 1,5 mln wordt gebruikt om mensen op covid19 te testen en bron- en contactonderzoek 
(bco) uit te voeren. 

Vorig jaar voorzagen we een incidenteel voordeel als gevolg van het niet volledig benutten van de 
kapitaal lasten, vacatureruimte en resultaat op extra werkzaamheden. 

Door covid19 is de wereld anders. Extra werkzaamheden zijn fors lager. Bijvoorbeeld: we hebben geen 
reizigers die komen prikken en capaciteit voor subsidieopdrachten is zeer beperkt. 

Anderzijds zijn de kosten hoger, bijvoorbeeld uitgaven om (klant)werkzaamheden op 1,5m afstand te 
kunnen doen. Daarnaast hebben we aanzienlijke meerkosten voor testen en bco. 

Deze kosten worden door het Rijk vergoed voor zover deze boven de reguliere gemeentelijke 
bijdragen uitkomen. Consequentie is een nihil resultaat en geen incidentele voordelen.

Vragen SGP

De incidentele korting van 1,5 mln op de begroting gaat niet door i.v.m. de omstandigheden van 
COVID 19.

In 2020, 2021 en mogelijk 2022 worden mogelijk extra inspanningen verricht welke leiden tot extra 
lasten. Deze extra kosten worden bij het Rijk gedeclareerd voor zover deze de reguliere 
inwonerbijdrage te boven komen. Daarnaast heeft de organisatie achterstanden in haar reguliere 
taakuitvoering opgebouwd en deze zullen voor een groot deel op een later moment worden 
uitgevoerd. De effecten op de langere termijn zijn op dit moment niet te overzien. Naar verwachting 
worden door bovenstaande omstandigheden in 2021 en 2022 geen incidentele voordelen meer 
gerealiseerd.

De extra kosten t.a.v. Covid19 worden bij het rijk gedeclareerd. Ik lees dat de organisatorische 
achterstanden worden weggewerkt in 2021 en 2022 waardoor er geen incidentele voordelen meer 
gerealiseerd worden. Waar wordt de 1,5mln dan voor gebruikt? Interpreteer ik het juist dat er ook in 
2021 en 2022 een incidenteel voordeel zou zijn als er geen achterstanden waren in de organisatie?

Antwoord: De 1,5 mln wordt gebruikt om mensen op covid19 te testen en bron- en 
contactonderzoek (bco) uit te voeren. 

Vorig jaar voorzagen we een incidenteel voordeel agv het niet volledig benutten van de kapitaal 
lasten, vacatureruimte en resultaat op extra werkzaamheden. Door covid19 is de wereld anders. 
Extra werkzaamheden zijn fors lager. Bijvoorbeeld: we hebben geen reizigers die komen prikken en 
capaciteit voor subsidieopdrachten is zeer beperkt. Anderzijds zijn de kosten hoger, bijvoorbeeld 
uitgaven om (klant)werkzaamheden op 1,5m afstand te kunnen doen. Daarnaast hebben we 
aanzienlijke meerkosten voor testen en bco. Deze kosten worden door het Rijk vergoed voor zover 



deze boven de reguliere gemeentelijke bijdragen uitkomen. Consequentie is een nihil resultaat en 
geen incidentele voordelen.


